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Protokół Nr XLVIII /2014 

z  XLVIII  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 26 marca 2014 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

 Otwarcia sesji o godz. 11.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Na sesji nieobecni radni: Karol Lenart, Marzena Skwarko, Witold Śliwkiewicz. 

 

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Sławomirowi Źródło. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Porządek obrad XLVIII sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XLVII sesji, która odbyła się w dniu 27 lutego 2014 r., 

6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

8. Informacja Burmistrza dot. gospodarki odpadami w gminie w II półroczu 2013 r.  

9. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Stryków na okręgi 

wyborcze, 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Stryków na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych, 

c) zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia okręgu wyborczego do 

Rady Powiatu Zgierskiego, 
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d) wyrażenia negatywnego stanowiska Rady Miejskiej w Strykowie dotyczącego 

planu zniesienia Wydziału Pracy Sądu Rejonowego w Zgierzu, 

e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi 

dzierżawcami działki  położonej w obrębie Lipka oznaczonej nr 108/1, 

f) funduszu sołeckiego , 

g) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Stryków na lata 2014-2020, 

h) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2014 rok oraz zmiany 

planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Strykowie na 2014 rok, 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2014-

2022, 

j)  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Stryków. 

 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski zgłosił wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad  projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLVII/359/2014 z dnia 27 lutego 

2014 r. w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na rok 2014. 

Głosowanie nad wnioskiem: 12 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

Porządek obrad po zmianie: 

Porządek obrad XLVIII sesji: 

10. Otwarcie obrad. 

1. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Zatwierdzenie protokołu z XLVII sesji, która odbyła się w dniu 27 lutego 2014 r., 

5. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

7. Informacja Burmistrza dot. gospodarki odpadami w gminie w II półroczu 2013 r.  

8. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Stryków na okręgi 

wyborcze, 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Stryków na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych, 

c) zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia okręgu wyborczego do 

Rady Powiatu Zgierskiego, 

d) wyrażenia negatywnego stanowiska Rady Miejskiej w Strykowie dotyczącego 

planu zniesienia Wydziału Pracy Sądu Rejonowego w Zgierzu, 

e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi 

dzierżawcami działki  położonej w obrębie Lipka oznaczonej nr 108/1, 

f) funduszu sołeckiego , 

g) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Stryków na lata 2014-2020, 
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h) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2014 rok oraz zmiany 

planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Strykowie na 2014 rok, 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2014-

2022, 

j)  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Stryków, 

k) zmieniającej uchwałę Nr XLVII/359/2014 z dnia 27 lutego 2014 r. w sprawie 

zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na rok 2014 

14. Interpelacje i zapytania. 

15. Wolne wnioski i sprawy różne. 

16. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

17. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

XLVIII  sesji R M w Strykowie w następującym składzie: 

1) Radny Marek Gierat 

2) Radny Grzegorz Kozłowski 

3) Radny Łukasz Orłowski 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

12 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

Ad. 5  Zatwierdzenie protokołu z XLVII sesji, która odbyła się w dniu 27 lutego 

2014 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag i wpisów do protokołu z XLVII  sesji podczas obrad XLVIII  sesji nie złożono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XLVII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

Ad. 6 Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  Paweł Kasica poinformował, że w okresie 

między sesjami brał udział w posiedzeniach Komisji, w przygotowaniu materiałów na sesję 

oraz w  posiedzeniach merytorycznych komisji rady. 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że komisja na posiedzeniu między sesjami 

odbyła posiedzenie wyjazdowe , na którym zapoznała się ze stanem oznakowania dróg na 

terenie gminy Stryków oraz  wizytowała dwie strażnice OSP . 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja na posiedzeniu między sesjami zajmowała 

się opiniowaniem projektów uchwał oraz  zapoznała się z informacją odnośnie gospodarki 

odpadami w gminie w II półroczu 2013 r.  
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny  Czesław Polit poinformował, że Komisja opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą 

sesję rady oraz zapoznała się ze sprawozdaniem z wykorzystania środków finansowych przez 

Gminną Spółkę Wodną w Strykowie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował, że 

Komisja na posiedzeniu w miesiącu lutym 2014 r. zapoznała się z informacją dot. 

dokumentacji technicznych, które utracą ważność w roku bieżącym. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Grzegorz Kozłowski  

poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym zapoznała się z informacją 

dot. organizacji imprez sportowych i rekreacyjnych przez OKiR w Strykowie. Na posiedzeniu 

Komisji opiniowała projekty uchwał. 

 

Ad. 7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta-Gminy Stryków z działalności w okresie 

między sesjami.  

 

Burmistrz  Andrzej Jankowski poinformował, że głównym tematem, którym się zajmował 

była służba zdrowia w tym przystosowanie budynków ośrodków do wymogów Sanepidu tak, 

aby mogła być dalej prowadzona działalność po uzyskaniu pozytywnej opinii Sanepidu. W 

Niesułkowie prace zostały zakończone, w Bratoszewicach i w Dobrej trwają. 

  

Ad. 8. Informacja Burmistrza dot. gospodarki odpadami w gminie Stryków w II 

półroczu 2013 r.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Miasta-Gminy Stryków przedstawiła 

informację w sprawie gospodarki odpadami w Gminie Stryków i poinformowała, że w roku 

2013 od 1 lipca zmieniła się struktura odbioru odpadów w stosunku do poprzednich okresów. 

W pierwszym półroczu 2013 roku, kiedy ustawa jeszcze nie obowiązywała zebrano ogółem 

928 ton odpadów, natomiast w II półroczu zebrano 1721 ton odpadów. Dla porównania 2011 

roku były to 6463 tony odpadów.  

92 % mieszkańców złożyło deklaracje w sprawie zagospodarowania odpadów. Te liczby  

ewaluowały i nadal się zmieniają. Pierwotnie stosunek deklaracji odpadów segregowanych do 

zmieszanych wynosił 50% do 50%. Obecnie 70% mieszkańców zgłosiło system odbioru 

segregowany, a 30% system zmieszany. Jeśli chodzi o odpłatność to 97,2 % właścicieli 

nieruchomości, którzy złożyli deklaracje dokonało opłaty. Od podmiotów prowadzących 

działalność gospodarczą informacje na temat podpisanych umów spływają do urzędu. W 

najbliższym czasie będą odbywać się szczegółowe kontrole deklaracji złożonych przez  osoby 

fizyczne.  

 

Ad. 9 Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Stryków na okręgi 

wyborcze, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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b) zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Stryków na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

c) zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia okręgu wyborczego do 

Rady Powiatu Zgierskiego, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że już na posiedzeniu Komisji wątpliwość jego budził zapis 

w § 2 uchwały odnoszący się do powierzenia wykonania uchwały przewodniczącemu rady. 

Radny argumentował, że zgodnie z przepisami prawa – art. 30, organem wykonawczym 

uchwał jest burmistrz i taki zapis powinien się znaleźć w tej uchwale. Biuro rady nie ma 

takich uprawnień do korespondencji w związku z tym na jakiej podstawie ten zapis? 

Radca prawny  udzieliła odpowiedzi , że zapis zgodny jest z przepisami prawa .Uchwała jest 

intencyjna i zawiera stanowisko rady, które przekazuje przewodniczący właściwemu 

adresatowi. Po rozpatrzeniu uwagi radnego z posiedzenia Komisji Kancelaria  podtrzymuje 

swoje stanowisko i nie zmienia zapisu w uchwale. 

 

§ 1  projektu uchwały brzmi: Rada Miejska w Strykowie opiniuje pozytywnie  projekt 

połączenia Gminy Stryków i Gminy Głowno w celu utworzenia jednego okręgu 

wyborczego w wyborach do Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

4   głosy za  

7 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

W związku z powstałą niezgodnością tj. po przeliczeniu głosów liczba radnych obecnych na 

sali obrad jest większa niż liczba radnych biorących udział w głosowaniu przewodniczący 

rady zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania: 

Głosowanie wniosku:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

II głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

5   głosów za  

7 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt uchwały nie uzyskał zwykłej 

większości głosów. 

W związku z powyższym przewodniczący rady postawił wniosek o poszerzenie porządku 

obrad o projekty uchwały w sprawie zaopiniowania połączenia gmin w celu utworzenia 
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okręgu wyborczego do Rady Powiatu Zgierskiego, zawierający w treści negatywne 

stanowisko rady odnośnie połączenia  gmin w sprawie utworzenia jednego  okręgu. 

Głosowanie wniosku:  

10   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy wstrzymujące się  

 

§ 1  projektu uchwały brzmi: Rada Miejska w Strykowie opiniuje negatywnie  projekt 

połączenia Gminy Stryków i Gminy Głowno w celu utworzenia jednego okręgu 

wyborczego w wyborach do Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

10   głosów za  

1 głos przeciwny  

1 głos wstrzymujący się  

 

 

d) wyrażenia negatywnego stanowiska Rady Miejskiej w Strykowie dotyczącego 

planu zniesienia Wydziału Pracy Sądu Rejonowego w Zgierzu, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi 

dzierżawcami działki  położonej w obrębie Lipka oznaczonej nr 108/1, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

f) funduszu sołeckiego , 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

g) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Stryków na lata 2014-2020, 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

W imieniu Burmistrza Pan Witold Kosmowski naczelnik Wydziału Promocji wniósł 

autopoprawkę, polegającą na: 

dodaniu w § 1 uchwały wyrazów ,,w brzmieniu ˮ, 

wykreśleniu na str. 23  pierwszego akapitu pod tabelką, który pomyłkowo został skopiowany 

przy przenoszeniu tekstu.  

Głosowanie nad autopoprawką do uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Radny Bogdan Walczak pytał jaki jest koszt opracowania przedstawionej Strategii? 

Pan Witold Kosmowski Naczelnik Wydziału Promocji odpowiedział: 

Koszt opracowania Strategii wynosi 15.600 zł brutto, dla orientacji koszt  Strategii Powiatu 

Zgierskiego 56.000 zł netto, a Strategia ŁOM  230.000 zł. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

10   głosów za  

2 głosy przeciwne  

0 głosów wstrzymujących się  

 

h) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2014 rok oraz zmiany 

planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Strykowie na 2014 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Pani Barbara Walak Skarbnik M-G Stryków wniosła autopoprawkę do projektu uchwały: 

 tytuł uchwały otrzymuje brzmienie: w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie 

Gminy Stryków na 2014 rok,  

 autopoprawka do wydatków zapisanych w dz. 900 rozdz. 90017 polegającą na 

zmniejszeniu wydatków w formie dotacji o o kwotę 60.000 zł natomiast wydatek 

przypisujemy do dz. 700 rozdz. 70005, 

 dodać § 6. Dokonuje się zmiany  zadania pn. „Przebudowa i remont dróg lokalnych w 

Strykowie w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych Etap II 

Bezpieczeństwo - Dostępność - Rozwój", które  otrzymuje brzmienie "Przebudowa i 

remont dróg gminnych i powiatowych na terenie Gminy Stryków w ramach 

Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych Etap II Bezpieczeństwo - 

Dostępność - Rozwój". 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawkami:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2014-

2022, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 
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Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

j)  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Stryków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Przed przystąpieniem do głosowania Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: 

Na posiedzeniu Komisji była dyskusja odnośnie drogi i wykorzystania jej przez inwestora. W 

dniu wczorajszym inwestor złożył oświadczenie, że do momentu uruchomienia kopalni 

doprowadzi drogę do takiego stanu i przystosuje na własny koszt w celu możliwości 

wykorzystania przez  transport ciężki. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

11   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

k) zmieniającej uchwałę Nr XLVII/359/2014 z dnia 27 lutego 2014 r. w sprawie 

zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na rok 2014 

 

Pani Barbara Walak Skarbnik M-G Stryków omówiła projekt uchwały: 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę z poprzedniej sesji obejmuje cofnięcie dotacji celowej 

dla ZGKiM w kwocie 95.700 zł  na finansowanie kosztów związanych z utrzymaniem 

kanalizacji deszczowej. W związku  z tym zmniejszamy wydatki dla dz. 900 rozdz. 90017  

natomiast przypisujemy ten wydatek również dla dz. 900 rozdz. 90001 gospodarka 

komunalna i gospodarka ściekowa. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Przewodniczący ogłosił przerwę w obrad do godz. 11.50. 

Na obrady przybył radny Karol Lenart. 

 

Ad. 10 Interpelacje i zapytania. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

 kilkakrotnie zgłaszałem, że należy uporządkować teren dz. nr 15/1 położonej przy 

zbiegu ul. Targowa-Wczasowa, w tej chwili przybywa tam worków ze śmieciami, czy 

został właściciel tego terenu poproszony o uprzątniecie? Kiedyś otrzymywaliśmy 

odpowiedzi w takich sprawach – teraz zaniechano tego- chciałbym otrzymać 

informację, że właściciel został zawiadomiony, aby uporządkował teren. 

 pojawiają się informacje o inwestycjach na terenie gminy w postaci gazu lub solarów. 

Czy gmina będzie dofinansowywała instalowanie solarów? Są gminy, gdzie takie 

inwestycje są dofinansowywane z budżetu gminy. 

 czy zakończyła się całkowicie sprawa składowania odpadów niebezpiecznych?  

 czy pan burmistrz przewiduje  obniżenie stawki za odpady segregowane? Proszę Panią 

Skarbnik o taką informację kwotową, 



9 

 

 czy za budynek weterynarii na targowisku jest płacony czynsz- budynek w tej chwili 

jest nieczynny. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G  Stryków udzielił odpowiedzi: 

 działki prywatne, na których znajdują się śmieci – w najbliższym czasie będziemy 

prowadzić lustrację i informację dotyczącą powiadomienia właścicieli o potrzebie 

uprzątnięcia przekażemy radzie, 

 inwestycje dotyczące gazyfikacji lub solarów: gazyfikacja jest realizowana w 100% z 

budżetu gazowni i tam gdzie są zaplanowane, są na różnym etapie realizacji w tych 

miejscowościach. Odnośnie solarów – na spotkaniach z sołtysami były przekazywane 

informacje i prezentowały się firmy zajmujące się montażem tych urządzeń w 

indywidualnych gospodarstwach. 

 odnośnie odpadów- dokonamy analizy, jeżeli uznamy, że kwota przekracza koszty 

związane z tym programem  środki to wystąpimy o obniżenie lub podwyższenie 

stawek, rada zdecyduje w jakim kierunku pójdziemy. 

 budynek weterynarii na targowisku jest własnością  osoby fizycznej – nie pobieramy 

czynszu natomiast pobieramy czynsz za udostępniony grunt, a konkretnie za 56 m². 

Umowa jest podpisana do 2016 r. ( odpowiedź udzielona przez Panią Skarbnik). 

 ul. Warszawska 4 – SKO wydało decyzję  stwierdzającą nieważność decyzji wydanej 

przez gminę, strona miała termin dwa tygodnie na wniesienie odwołania, nie wiemy 

żeby to uczyniła, a zostalibyśmy powiadomieni. Wiemy, że inny inwestor prowadzi 

rozmowy z właścicielem działki na temat innego wykorzystania tej działki. 

Radny Andrzej Pożarlik pytał czy są już decyzje odnośnie wycięcia drzew przy przedszkolu 

samorządowym w Strykowie,  a  teren można przeznaczyć pod  ewentualny parking. 

Pan Andrzej Jankowski mówił: 

planujemy rozważenie zagospodarowania tej części tego miejsca w związku z tym  jak 

będziemy mieć gotową propozycję to przedyskutujemy ją. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

usuniecie tych drzew nie da nawet miejsca na jeden samochód. 

Jeżeli chodzi o solary to Panie burmistrzu chyba zostałem źle zrozumiany dlatego, że ja 

osobiście posiadam solary a pytałem jakie jest zaangażowanie gminy w budowę solarów. Na 

spotkaniu sołeckim kiedyś było takie zapytanie w tej sprawie i padła odpowiedź, że gmina nie 

może finansować takich inwestycji. Druga sprawa – dzisiejsza: dotyczy mnie- podjeżdża 

doręczyciel (In post) pod posesję, nie dzwoni tylko wkłada awizo do skrzynki, że mam się 

zgłosić w określone miejsce po odbiór listu poleconego. Szukam tego numeru w Strykowie na 

ul. Kolejowej 65 wskazanego w awizo i nie ma żadnego numeru na budynkach. Czy w 

ramach funduszu sołeckiego, skoro został rozszerzony katalog zadań,  nie możemy podjąć 

takiej inicjatywy wyposażenia mieszkańców w jednolite tablice na budynki, przecież koszty 

nie są aż takie wysokie? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że oznakowanie posesji jest obowiązkiem właściciela, katalog 

nie został rozszerzony tylko sołectwa mogą realizować wspólne zadania. 

Pan Andrzej Jankowski mówił: 

inwestycje solarne - nie mamy takiego zadania w budżecie, nie było również takiego wniosku, 

ale wszystko jest możliwe jeżeli otrzymalibyśmy korzystną propozycję dla gminy. 

Radny Czesław Polit mówił o tym, że komisja rolnictwa rozważała możliwość inwestycji 

solarnych jednak zdecydowała, że ważniejsze  dla naszej gminy są w chwili obecnej drogi, 

kanalizacja ponieważ obejmują większą grupę mieszkańców.  
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Ad. 11. Wolne wnioski i sprawy różne.   

 

Włodzimierz Grochocki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej mówił o zrujnowanych 

budynkach na terenie Gminy Stryków, które stoją w newralgicznych miejscach i szpecą: przy 

ul. Ogrodowej, przy ul. Grunwaldzkiej i w Tymiance. Radny poprosił o usunięcie gniazd 

wron w parku miejskim, chociaż nad ławkami, ponieważ uniemożliwia to naszym 

mieszkańcom korzystanie z parku z wiadomego powodu.  

 

Pani Bożena Motylińska odpowiedziała, że niestety nie ma takiej możliwości.  

 

Pan Grzegorz Kuna sołtys wsi Sosnowiec Pieńki: chciałem podziękować przewodniczącemu 

rady, że pokazał mi miejsce w szeregu. To się kłóci z zaproszeniem, jakie otrzymujemy my 

sołtysi na warunkach przewodniczącego. Nie chciałem burzyć porządku posiedzenia rady, 

tylko zapytać odnośnie nowych obwodów głosowania w sprawie, których nie było żadnych 

konsultacji ze społecznościami. To była decyzja wyłącznie rady miejskiej.  

Pan Kuna dalej pytał, gdzie będzie lokal wyborczy dla Obwodu Nr 11, a w sprawie funduszu 

sołeckiego, czy będzie możliwość kumulowania środków w ciągu dwóch lat oraz jaka będzie 

możliwość wydatkowania tych środków.      

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica odpowiedział, że dzisiejsza uchwała 

dotycząca obwodów głosowania nie wniosła zmian w sprawie wsi Sosnowca Pieńki, zmieniły 

się granice osiedli w mieście Stryków, w związku z czym jest 5 mandatów radnych w 

mieście. Przewodniczący przypomniał, że wszystkie projekty uchwał są omawiane na 

posiedzeniach komisji.  

 

Pani Anna Sasin Sekretarz Miasta-Gminy Stryków odpowiedziała, że Obwodu nr 11 nie ma, 

uchwała o podziale Gminy Stryków na stałe obwody głosowania dot. Sosnowca i Sosnowca 

Pieńki była przyjęta 26 listopada 2012 roku i jest to obwód Nr 10, a swą siedzibę ma w sali 

OSP Warszewice.  

 

Pan Grzegorz Kuna zapytał o możliwość przesyłania informacji o terminach  posiedzeń 

komisji na miesiąc wcześniej, wtedy będzie mógł uczestniczyć w pracach komisji. Z tego co 

wiem projekty uchwał omawiane na komisji są przynoszone bezpośrednio na  posiedzenie 

komisji, nikt wcześniej nie wie co będzie omawiane.  

 

Pan Andrzej Janeczko sołtys wsi Ługi pytał o możliwość podłączenia  do sieci gazowej w 

związku z tym , że  nitka gazu będzie prowadzona  do Firmy Prologis. Kiedy i na jakich 

warunkach będą mogli podłączyć się mieszkańcy wsi? Drugie pytanie dotyczyło drogi – 

łącznika wsi Ługi z Cesarką, czy są robione jakieś działania w tej sprawie.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował, że Łódzka Gazownia zdecydowała, że będzie 

realizowane zadanie podłączenia gazu Dobieszków  - Ługi i dalej przez Sosnowiec Pieńki do 

Firmy Prologis, aby zamknąć z drugiej strony dostawę gazu, a jednocześnie spowoduje, że 

kolejne miejscowości będą miały możliwość przyłączenia się do tej sieci. Nie powiem, kiedy 

to nastąpi, najprawdopodobniej w momencie uzyskania pozwolenia na budowę to będzie 

realizacja. Jeśli chodzi o drogę Ługi  - Cesarka, to trwają prace związane z uregulowaniem 

stanu prawnego, ci właściciele muszą uregulować stan prawny, abyśmy my mogli rozmawiać 

o przejęciu działki, w najbliższym czasie sąd będzie rozpatrywał sprawę tych właścicieli.    
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Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica mówiła o okręgach wyborczych – to nie było 

z nikim konsultowane, to co chciała rada to zrobiła. Dlaczego więc Rokitnica została 

przyłączona do Nowostawów , a Kalinów i Wyskoki zostały przy starym okręgu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica odpowiedział, że to przepisy prawa, a 

konkretnie zmiana Kodeksu Wyborczego zdecydowały o podziale. To nie rada miała takie 

pomysły. Burmistrz musiał przedstawić taką propozycje, aby ją Komisarz Wyborczy przyjął.  

 

Pani Anna Sasin Sekretarz Miasta – Gminy Stryków poinformowała, że zmieniły się 

przepisy odnośnie całych wyborów, Kodeks Wyborczy zobowiązał gminy w określonym 

terminie do podziału gmin na stałe okręgi wyborcze zgodnie z nowymi zapisami.  Nie można 

było utrzymać tych okręgów, które poprzednią uchwałą zostały uchwalone, ponieważ Kodeks 

Wyborczy wprowadził nowe zasady, które różnią się od poprzednich tym, że okręgiem 

wyborczym jest sołectwo. W naszej gminie jest 35 sołectw o niezbyt wysokiej liczebności, 

więc podział był bardzo trudny, ale jest zgodny z Kodeksem Wyborczym. Projekty uchwał 

były omawiane na posiedzeniach komisji, w których każdy może uczestniczyć.  

 

Pan Grzegorz Kuna sołtys wsi Sosnowiec Pieńki: jednym z kryteriów była liczba 

mieszkańców, a my mamy wspólne interesy z Ługami,  wspólną drogę, wspólny wodociąg. 

Pan sołtys pytał, co można  z tym funduszem sołeckim zrobić?  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski mówił: czy występując z projektem do Narodowego 

Programu Budowy Dróg Lokalnych ktokolwiek pytał o okręgi wyborcze, oprócz wyborów, to 

nie ma znaczenia to w jakim okręgu jest dana wieś. Gminę traktujemy jako jeden organizm, a 

nie tylko i wyłącznie mój okręg wyborczy. Poza tym radnym przedstawiałem wiele 

propozycji, wybraliśmy tę najkorzystniejszą. Przy  wykorzystaniu funduszu sołeckiego nie 

mają znaczenia okręgi wyborcze, ustawa mówi o łączeniu zadań wsi sąsiednich, a nie z tego 

samego okręgu wyborczego. Odnośnie okręgów to nie było dobrego rozwiązania, każdy 

rozpatrywany wariant był zły, ale trzeba było coś przedstawić. Gdyby uchwała nie została 

podjęta, to Komisarz Wyborczy nie pytając się o zdanie radnych, burmistrza i sołtysów, sam 

dokonałby podziału na okręgi. Ustawa o funduszu sołeckim nie zmieniła warunków na co 

można przeznaczyć środki, zmiana dotyczy wysokości zwrotu z budżetu państwa – 20%.  

  

Radny Bogdan Walczak: zaskoczę pana, panie burmistrzu bo w pierwszej części będę pana 

bronił, ponieważ, dopóki kogoś sprawa nie dotyczy, to siedzi cicho i zadowolony. W 2010 

roku straszyliście mnie i krzyczeliście, że nie będę  organizował festynów. Wtedy dyskusja 

była inna, że mnie tego jest nie wolno robić, nie mówił tego burmistrz, tylko mówił to 

przewodniczący rady i niektórzy radni.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej: proszę powiedzieć na której sesji powiedziałem, że pan 

nie może robić festynów? 

 

Radny Bogdan Walczak: nawet to jest w protokole z sądu. Przedłożę protokół z sądu. 

Liczyłem na to, że przy tej uchwale o funduszu sołeckim, że będzie dyskusja, pogodziłem się 

z tym zarzutem, z tym utrudnianiem organizacji festynów, bo to jest integracja mieszkańców, 

bo to jest dla społeczności.   

Okręgi -  przypomnijcie sobie, że zarzucaliście mi, że radny jest dla całej gminy, a nie tylko 

danego okręgu. Sołtys tak, rozumiem. Uważam, że nowa kadencja rady powinna rozpocząć 

prace od uporządkowania granic sołectw i osiedli. Jeżeli chodzi o konsultacje to były 

prowadzone, były obwieszczenia na tablicach ogłoszeń, ja osobiście też je wieszałem.    
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Panie radny Polit, jeśli chodzi o solary, przyznam się mam 65 lat i nie będę cofać się do 

poprzedniego wieku, ale w tej chwili montowane są inne źródła, jeszcze bardziej wydajne i 

mniej kosztowne, bo świat idzie do przodu.  

12.35 radna Małgorzata Kiełbik opuściła salę obrad. 

Solary to jest ochrona środowiska przede wszystkim, to jest konkret, który każdy powinien 

zrozumieć, że wszelkim kosztem te rzeczy należy finansować, a nie spalanie różnymi 

smrodami, przepraszam za zwrot. Należy przekonywać do takiego  myślenia, do ekonomiki, a 

nie patrzenia z której kieszeni do której.     

Wiele razy pytałem o budowę, o przeznaczenie placu  przy ul. Targowej w Strykowie, na 

przeciwko targowiska miejskiego, chodzi o działkę gminną. Była oferta TBS dotycząca 

budowy bloku. Rozmawialiśmy u pana w gabinecie na temat wystąpienia do Powiatu 

Zgierskiego o wycofaniu się z tych słupków przy chodniku, które w znaczny sposób 

ograniczają widoczność, jeszcze bardziej niż stojące samochody. To są sprawy codziennego 

życia. Ludzie nie dają mi spokoju, szczególnie z ulicy Cmentarnej, dlatego, że tak jest jest na 

Targowej w tej chwili i na Warszawskiej, tak jeszcze nie było. To wina służb, za co one są 

odpowiedzialne, chodzi mi o bezpieczeństwo. Czy będzie przetarg na sprzedaż działki pod 

budownictwo komercyjne, czy rozmowy dalej z TBS-em, czy będzie pan rozmawiał z 

Powiatem, co z tymi słupkami?   

 

Burmistrz Andrzej Jankowski: ci, którzy korzystają z tego skrzyżowania przy ul. 

Wczasowej, wyrażają pozytywne opinie z tego korzystania. Jeśli chodzi o cały teren tego 

trójkąta, ponieważ taki jest podział działek własnościowych, w momencie przejęcia działki z 

budynkiem,  będziemy rozważać, aby dokonać zamiany, aby działka z budynkiem stanowiła 

całość. Propozycja TBS-u nam do końca nie odpowiadała, bo tu chodzi o komercję, 

bezpieczniej ogłosić przetarg sprzedaży działki, zainteresowany podmiot kupuje w drodze 

przetargu i realizuje zadanie. Natomiast rolą gminy jest, co już poczyniliśmy, jest realizacja 

projektu budowy budynku komunalnego, to zadanie powinno być realizowane przez gminę, 

dla tej części społeczeństwa, która boryka się z problemami mieszkaniowymi. Takie dwa 

kierunki powinny być realizowane: komercyjny i komunalny.  

Burmistrz dalej mówił, że nie mamy mało miejsc parkingowych, nie ma możliwości 

zatrzymywania się przed samym sklepem. Opinie co do tych rozwiązań są różne.  

 

Pan Stanisław Miller sołtys wsi Koźle pytał w jakiej fazie zaawansowania jest budowa drogi 

– łącznika w Koźlu 1 z drogą powiatową.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że jest uchwalone Studium Gminy Stryków, w 

następnie kolejności będą uchwalane szczegółowe plany zagospodarowania.  

 

Radny Czesław Polit: nie mówiłem, że solary są złe, ale wybraliśmy pewien priorytet, czyli 

drogi, bo z nich więcej mieszkańców korzysta.   

 

Ad. 12 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radny Marek Gierat odczytał protokół 

Komisji i poinformował, że Komisja na XLVIII sesji w dniu 26 marca 2014 r. nie  przyjęła  

wniosków. 

 

Głosowanie: 9 głosów za 

                       0 głosów przeciw 

                       0 głosów wstrzymujących się  
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Podczas głosowania nieobecni następujący radni: Marzena Skwarko , Witold Śliwkiewicz, 

Małgorzata Kiełbik, Anna Ślęzak, Łukasz Orłowski, Grzegorz Kozłowski. 

 

Ad. 13 Zamknięcie obrad.  

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 13.10 dokonał 

zamknięcia sesji.  

 

Protokołowała:  

Z. Kubiak  

E. Tomczak 

 

 

 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie  

 

    Paweł Kasica  


